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酒店简介
About Hotel

福州西湖大酒店隶属于厦门建发旅游集团，座落于福州市区繁华之地的西湖之滨，闹中取静，被誉为“湖光山色第一楼”。

Fuzhou Lakeside Hotel is located in bustling city by the side of West Lake under Xiamen C&D Tourism and Hotels, and is called “the first, the 

best and the only building by the mountain and lake.”



酒店客房
Hotel Room

酒店拥有437间套客房，其中大床单间206间，双床单间205间，套房26套。

新中式的设计，以简约典雅的风格呈现，让宾客轻松享受非比寻常的品质出

行。更有亲子连通房和350平方米的西湖套房，让您足不出户尽享天伦，坐

拥西湖胜景。

Fuzhou Lakeside Hotel offers 437 various guest rooms, including 206 king 

rooms,  205 twin rooms and 26 suite. The distinctive landscape features of 

Lake-view Room and City-view Room with simple and elegant design, which 

offers the guests unusual quality trip easily. 350㎡of Lakeside Suite allows you 

to enjoy the lake scenery and luxury within doors.



酒店客房
Hotel Room

房型名称 英文名称 房间数 特色

豪华城景大床房 Deluxe City View King Room 51

城景：市区风貌&镇海楼
湖景：躺在床上看西湖

豪华城景双床房 Deluxe City View Twin Room 117

豪华湖景大床房 Deluxe Lake View King Room 100

豪华湖景双床房 Deluxe Lake View Twin Room 82

行政城景大床房 Executive City View King Room 31

行政楼层check in/out；
延迟退房至14点；
行政酒廊早餐；
免费享用行政酒廊欢乐
下午茶与欢乐时光；
免费熨烫衣物2件

行政城景双床房 Executive City View Twin Room 3

行政湖景大床房 Executive Lake View King Room 24

行政湖景双床房 Executive Lake View Twin Room 3

豪华湖景套房 Deluxe Lake View Suite 17

行政湖景套房 Executive Lake View Suite 5

行政豪华湖景套房 Executive Deluxe Lake View Suite 2

西湖贵宾套房 Lakeside VIP Suite 2

总数 437



餐饮服务
Catering Service

酒店餐饮出品经典闽菜、精选自助餐及精致西式菜品，曾荣获第十三届中国美食节“金鼎奖”。

酒店设有怡湖咖啡厅、闽悦轩中餐厅、行政餐厅、西湖大堂吧、水晶初月吧、鼓岭行政酒廊，

风格各异的中西餐厅及酒廊，共设席位数390余位。

Fuzhou Lakeside Hotel provides traditional Min cuisine, exquisite buffet and A la carte western-style 

dishes, and awarded as Tripod Award the 13rd Chinese Gourmet Festival. There are Lakeside Cafeteria, 

Oriental Palace, Executive Restaurant, Lakeside Lobby Lounge, Crystal Moon Bar and Kuliang Lounge. 

A variety of Chinese and Western restaurants and lounges with about 390 seats.



餐饮服务
Catering Service

凭窗远眺，湖光山色。

自助餐厅开放式厨房，现场烹制美食佳肴，新鲜制作种类丰富的菜品，邀您

享受一场独具魅力的味蕾体验。

席位数：200

Overlooking by the window, with beautiful landscape of lakes and hills.

Buffet with open kitchen, on-site cooking dishes, fresh production of a variety of 

dishes, which will give you an attractive taste-trip.

Seats:200

怡湖咖啡厅 Lakeside Cafeteria

西湖大堂吧 Lakeside Lobby Lounge

提供咖啡、茶及特色饮品，佐以各式小食，伴您度过美妙的小憩时光。

席位数：36

The longe offers coffee, tea, and all kinds of snacks and allowing you to take a 

good break.

Seats:36



餐饮服务
Catering Service

临湖而立 尽览美景

30年传承，匠心研制诸多良品菜肴。经典闽菜，饕餮珍味，静候您的品鉴。

朝湖的6个包厢（均含独立品茗区），让您用餐的同时尽览西湖美景。

席位数：60

The Executive Chef made delicacy with great concentration of fine cuisine for 30 years, 

selected the classic Min cuisine. Commencing a fabulous palate journey. 6 Lake-view 

halls with tea area, which allow you to enjoy the beautiful scenery of West Lake.

Seats:60

闽悦轩中餐厅 Minyue Palace Restaurant

惠风阁 Lakeside Lobby Lounge

品茶、会友、议事，典雅空间，任您私享。

席位数：20

The elegant space for tea-tasting , membership and conference.

Seats:20



餐饮服务
Catering Service

俯瞰西湖之美、秀丽静雅。

为入住套房及行政楼层的宾客提供专属礼遇。

Creates a quietly elegant environment full of grace and warm atmosphere. It is an 

exclusive courtesy prepared for guests checking in suits or on executive floor. 

鼓岭行政酒廊 Kuliang Lounge

位置：二十一层

Location:21st Floor 



宴会会议
Banquet & Conference

完善的场地及设施，配备现代化的视听设备，无论是商务会议、大型展会、中西式宴

会、时尚婚礼或酒会派对，我们专业的会议宴会团队将悉心处理每个服务细节，为您

提供满意的活动效果。

Multifunction halls, medium conference rooms and banquet halls. No matter you need 

business negotiation, products exhibition, Chinese or Western banquet, wedding or party, it 

can also satisfy your different needs.



酒店多功能厅场所规格
Specifications of Muli-function Halls



华宴厅
Grand Ballroom

酒店多功能厅场所规格
Specifications of Muli-function Halls



御风厅
Royal Hall

酒店多功能厅场所规格
Specifications of Muli-function Halls



休闲娱乐
Entertainments

临湖而坐，私享午后静谧时光。

营业时间：15:00-23:00（11月-4月）、15:00-24:00（5月-10月）

Sit by the lakeside, you will enjoy private leisure time in the afternoon.

Business time：15:00-23:00（Nov-Apr）、15:00-24:00（May-Oct）

水晶初月吧 Crystal Moon Bar

（水晶初月吧效果图）

（童趣屋效果图）

多样游乐设备，让您尽享温馨亲子时光。

Various amusement equipment, so that you can enjoy the warm parent-child time.

童趣屋 Children's Wonderland



休闲娱乐
Entertainments

空气清新、绿林环绕的湖畔户外游泳池长25米、宽12米，让您尽情畅游。

营业时间：9:00－22：00（夏季）

The area of the outdoor swimming pool is 25m*12m. You may release 

your passion in the infinity pool.

Business time:9:00－22：00（summer）

户外游泳池 Outdoor Swimming Pool

（健身房效果图）

配套齐全的健身设备，让您保持精力充沛。

营业时间：24小时

Stay energized and feel sharp with options designed to work around your schedule. Work 

hard, workout easy.

Business time:24H

健身房 Gym

（户外游泳池效果图）



休闲娱乐
Entertainments

酒店为住客设有出入西湖栈道的专享通道。湖畔栈道空气清新，

适合散步和慢跑。

开放时间：6：00—22：30

西湖栈道 Galley Road of Lakeside

The Hotel builds an exclusive passage to Galley Road of lakeside. The 

fresh air there is suitable for walking and jogging.

Open time：6：00—22：30



酒店周边
Nearby Hotel

福州迄今为止保留最完整的一座古典园林，被称为“福建园林

的明珠”。

西湖公园 Fuzhou West Lake Park

Fuzhou West Lake is the best preserved classical garden by far,known as 

the “bright pearl of Fujian gardens”. 

（福州西湖公园）

拥有馆藏文物和自然标本近17万余件，完美地展示福建独具特色的历史文化风貌。

福建博物院 Fujian Provincial Museum

It have about 17 million collections of cultural relic and natural history, which displays a characteristic history culture style in 

Fujian province in perfectly.



酒店周边
Nearby Hotel

国内现存规模较大、保护较为完整的历史文化街区，有“中国明清建筑博物馆”的美称

。酒店步行15分钟即可到达。

 三坊七巷 Three Alleys And Seven Lanes

It is the nationwide of historic monuments preserved the most complete. It has enjoyed 

the reputation of being a “the museum of building of Ming and Qing dynasty in China”. It 

takes about 15-minute from hotel on foot.

繁华商场，满足您出行、购物、休闲、娱乐的不同需求。

 东街口商业区 East Street Mall

The malls is convenient for your traveling, entertainment, relaxing and shopping.



酒店周边
Nearby Hotel

全球各类小吃，本地特色餐馆,2000多种美食静候您的品尝。

 达明美食街 Daming Food Street

Variety of snacks, local specialty restaurants, more than 2000 kinds of food waiting for 

your taste.

引自深井源脉温泉水，水质清澈透明，富含多种矿物质和微量元素，是休闲养生的好去处。

 源脉温泉 Yuanmai Hot  Spring

The hot spring comes from the deep, clear and transparent water quality, rich in many 

minerals and trace elements,which is a good place for leisure health. 



酒店周边
Nearby Hotel

地铁1号线景点 Scenic spots around Subway line 1

 象峰站-崇福寺 Chongfu Temple   & 五四北泰禾广场 Tahoe Mall(Wusi Road)

 秀山站-福州森林公园 Fuzhou Forest Park

 罗汉山站-琴亭湖公园与罗汉山公园 Qinting  Park  &  Luohanshan Park

 斗门站-金鸡山公园 Jinjishan Park

 屏山站-屏山公园 Pingshan Park  & 华林寺 Hualin Temple

 东街口-达明美食街、三坊七巷与东街口商区 Daming Food Street  & Three Alleys And Seven Lanes  &  East Street Mall

 树兜站-镇海楼 Zhenhai Tower

（福州崇福寺） （福州森林公园）（镇海楼）

地铁1号线贯穿福州主要商圈及众多著名景点景点。酒店步行至屏山站仅需10分钟，最大限度地方便酒店客人出行。

Subway Line 1 runs through main business district and many famous scenic spots. It takes only 10 minutes for the hotel to walk to Pingshan Station.



THANKS
地址:中国福建省福州市湖滨路158号

Address No.158 Hu Bin Road,Fuzhou,Fujian,China

邮编(Postcode):350003 

酒店电话(Tel):(86 591)-87839888  传真（Fax）:(86 591)-87836585

网址(Web):www.lakeside-hotel.com.cn

电子信箱（E-mail）:info@lakeside-hotel.cn


